
Invitatziua: Buna dimineata! Astept intrebarile dumneavoastra!

Anon9318: De ce ati ales Colegiul 8?

Invitatziua: Pentru anon9318: Am ales Colegiul 8 pentru ca este cel mai problematic
colegiu din municipiul Constanta iar eu, ca tanar, pot lua toate strazile colegiului la pas,
ceea ce am si facut, si pot gasi cele mai potrivite solutii. In plus, consider ca este un
colegiu care a fost neglijat constant in ultimii patru ani, iar eu sunt de parere ca pot face
mai mult si mai bine.

Marian: Eu stau în Compozitorilor de 7 ani. Mazare a spus că dacă am avut bani să ne
facem case, să ne punem singuri si utilitatile. Vi se pare corect?

antiusele: Am auzit ca i-ati dat flori lui Manuela Mitrea, e pe bune?

Invitatziua: Pentru Marian: Evident ca nu mi se pare corect, chiar am trecut de mai
multe ori prin cartier, am discutat cu oamenii si mi-au sesizat aceasta problema si de la ei
am inteles ca se confrunta cu problema utilitatilor de mai bine de 10 ani. Desi aceste
probleme tin de administratia locala, eu voi fi deputatul care va indrazni sa puna presiune
pe primar pentru a-si indrepta atentia si asupra acestui cartier.

Invitatziua: Pentru antiusele: Intentia mea a fost aceea de a-i oferi personal buchetul de
flori cu ocazia zilei de nastare. Am considerat ca este un gest de minima decenta, pentru
ca eu sunt de parere ca suntem adversari timp de o luna, nu suntem dusmani. Chiar daca
nu sunt de acord cu faptul ca nu s-a implicat in rezolvarea problemelor din Colegiul 8, eu
personal nu renunt niciodata la o dovada de civilizatie.

antiusele: ce sanse iti dai la aceste alegeri fata de ea?

Invitatziua: Pentru antiusele: Eu cred cu tarie in sansele mele si consider ca tineretea si
determinarea sunt principalele mele atuuri in fata contracandidatei mentionate de
dumneavoastra. Eu nu vad in persoana Manuelei Mitrea principalul factor care trebuie
combatut. Combatuta trebuie sa fie dezamagirea electoratului fata de politicienii de azi.

Anon8974: Cati bani ati alocat pentru campania electorala? Nu-mi raspundeti daca nu imi
dati o cifra concreta!



Invitatziua: Pentru anon8974: Cifra concreta nu am pana la acest moment, dar la
sfarsitul campaniei voi trage linie si va voi anunta. Ceea ce pot sa precizez este ca ma voi
incadra cu siguranta in limita prevazuta de lege.

Machete: Prin 4-5 cand o sa veniti?

Invitatziua: Pentru Machete: Chiar in ultimele doua zile am fost in Km 4-5, acolo unde
am oferit stegulete cu ocazia Zilei Nationale a Romaniei, dar si flori de Sfantul Apostol
Andrei. Am luat si acolo strazile la pas, am discutat cu oamenii si am aflat problemele
lor. Stiu ca oamenii de acolo se confrunta cu problema lipsei spatiilor de parcare. In plus,
de la ei am aflat ca au fost nevoiti sa isi parcheze masinile pe spatiul verde, tocmai pentru
ca nu au unde in alta parte. Ar mai fi si problemele generale ale orasului, precum
siguranta cetateanului si cainii comunitari.

Invitatziua: Pentru anon9693: Aveti dreptate dar, asa cum spuneam, campania nu s-a
terminat inca. Pana la acest moment am cheltuit pana in 2.000 de euro.

Invitatziua: Va multumesc pentru intrebari si va astept la vot pe 9 decembrie!




